## OUR MISSION 我們的理念

St. Anthony's Kindergarten & Nursery was founded in 1989 and providing qualified pre-school education to children aged 3 to 6. Our Nursery provides day care service to toddlers aged 6 months - 3 years old before they enter Kindergarten.

Committed to working with parents, toddlers are guided to develop basic skills to adapt to our ever-changing world. Our efforts are aimed on the mental, emotional, social, and physical development of toddlers.

#### St. Anthony's mission is reflected in the following statements:

Staff. Teachers and caretakers act as role models, focus teaching and Caring in exploration and guidance through learning activities and develop a daily life routine.

Campus. Our facilities provide an environment Carefully and purposely designed for young ones, paying attention to aesthetic and state-of-theart technology.

Play and Learn. Each day includes a range of activities rich in cognitive, Creative skill-building, and role playing.

Skill-building. Emphasis on exploration, sensory development, awareness, physical development, and Cognitive skills.

**Security and Sanitation.** A safe and healthy environment is maintained.

#### 成立 -

「聖安東尼」幼稚園及幼兒院由熱心教育人士組成的非牟利團體所領導。自1989 年創辦以來,專注為任何國籍之三至六歲兒童提供最優質的幼兒教育。幼兒院為6 個月至3歲幼兒在進入幼稚園前的階段,提供日常照顧服務

#### 成材 -

學校與家庭教育是兒童未來發展的原動力。「聖安東尼」致力與家長合作,共同 啟發孩子們的潛能以適應未來日新月異的世界。我們專注提供最優質的幼兒教 育,為孩子們在接受正規教育前穩固根基。同時,我們亦關注孩子們的心智在群 體生活中有著健康發展

#### 「聖安東尼」的辦學理念:

成員 - 全部教師皆為幼兒師範畢業,配合專業的校務職員,透過活動教學法引導 兒童從探索中學習,摒棄傳統的教學方式。資深教師及保育員以身作則為孩子樹 立良好的德行榜樣和建立日常生活作息。

城堡 - 這裡有精心設計適合孩子們的安全學習環境,校舍裝修著重科技性而亦兼 顧藝術美感。

成效 - 用深入淺出而有創意的教學技巧和角色扮演,運用在不同的主題教學上。

成績 - 致力讓兒童探索,培養他們的感應性、意識性、體能和認知能力。

城牆 - 我們密切關注學生在校內活動的情況以保障其安全,亦經常全面清潔消毒 以保持衛生而健康的學習環境





#### FEES\* FOR NURSERY AND PRE-KG 但他如此的神仙神科

木外47江/又	<b>タリプログエ4文員</b> Per N	10nth 每月	2023 Winter Term • 冬季學段每期 12-2, 3-4, 5-6	2024 Spring Ter 春季學段每 1-3	
Tuition Fee 學費	Morning/Afternoon Session 上/下午班	3,190	6,380	7,975	9,570
	Whole Day Session 全日班	6,100	12,200	15,250	18,300
Lunch 午飯		1,000	2,000	2,500	3,000
Refreshment 茶點	Morning/Afternoon Session 上/下午班	380	760	950	1,140
	Whole Day Session 全日班	760	1,520	1,900	2,280

• Tuition fee should be paid in advance.

2023 Winter Term payments are divided into 3 terms: December-February, March-April, May-June

2024 Spring Term payments are divided into 2 terms: January-March, April-June

• 所有費用需預先繳付

2023冬季學段分3期繳付:12-2月,3-4月及5-6月 2024春季學段分2期繳付:1-3月,4-6月

Fees\* for books, uniform and schoolbag are paid separately.

另繳學生用品、文具、美勞用品、書簿、校服及書包費用。

All fees paid are non-refundable and non-transferable.

Payment Method: Payable by bank autopay transaction, cheque or Credit Card (Visa, Mastercard or (Inionpay).

所有已繳費用不獲退款及不能轉換

繳費方式:以銀行轉帳、支票、信用卡(Visa、萬事達或銀聯店)繳費。

#### ADMISSION GUIDELINE 入學指引

Documents to be submitted for Admission: 請攜同以下文件辦理報名手續:

- ☐ Application form (available from our school or downloadable from our website) 填妥入學申請表(報名表可於校内索取或於本校網址下載) or fill in digital application in school website 或網上填寫入學申請表
- □ Applicant's ID (original and photocopy) 報讀兒童之身份證明文件正本及複印本
- □ One 1½" recent photo 时半近照一張
- □ Application and assessment fee waived 報名和面試費豁免 (All data, documents and fees collected are used for processing the admission application and are unable to be returned)

(所有提交的資料、文件及費用是用作申請入學報名之用、無論錄取與否均不獲 退回)

Documents and Fees to be submitted upon successful acceptance: 錄取後辦理人學手續時需遞交以下文件和費用:

- □ ID of father & mother / guardian \*\* (photocopy) 父母及/或監護人之身份證明文件複印本\*
- □ Vaccination Record issued by the Macao Health Bureau\*\* (photocopy) 由澳門衛生局發出之疫苗接種手冊複印本本
- □ Vaccination Certificate issued by the Macau Health Bureau 由澳門衛生局發出之疫苗接種證明書
- □ Health Certificate 健康證明書
- □ Fees 費用

\*Original identification document is required for verification purposes \*\*須出示正本作核對

# ACADEMIC STAFF, FACILITIES AND SERVICE 師資, 設備及服務

All teaching staff and caretakers are qualified, well-educated, properly trained and experienced.

Our Campus is located in the heart of the commercial district in Macau.

Facilities include a dramatic play center, library, dance studio. There is also a Sensory, Art, Dining and Nap area.

Throughout the day, there are break times for lunch and refreshments, all of which are freshly made from the Campus kitchen. Ingredients are fresh and Carefully selected to provide a nutritious and hearty diet for the children. Refreshments include some home-baked cakes and bread.

To maintain safety and security, digital video surveillance is installed to monitor the Campus on a 24-hour basis, including fire detection and burglar alarm system.

The atmosphere is controlled by an approved IQAir® air-purifying system and eco-friendly air-conditioners. Sanitation is Carefully controlled. The whole Campus and facilities are regularly sanitized with routine Cleaning and ultra-violet sterilization.



全部教師皆為幼兒師範畢業並經優質培訓,具備專業資格及豐富教學經驗。

學校位於澳門中區商業地段。

幼兒院內設施包括戲劇區角、圖書館、舞蹈室, 另設有感統、藝術、膳食及午睡區。

每天會從校園內的廚房進行膳食製作及出品,為孩子供應新鮮的午飯及茶點,並安排 於休息時間內提供。嚴選新鮮食材,茶點包括自家製蛋糕及麵包,為孩子提供豐富營養 及均衡飲食。

為保障孩童在校內安全,校舍設有數碼錄像監察系統,亦備有完善的消防及防盜裝置。

校舍全面裝有冷氣設備及IOAir®空氣淨化系統。

嚴格監管校舍衛生,校舍環境及全部設施亦定期進行清潔及紫外線消毒。





#### HAIR DRESSING

## MEDIUM OF INSTRUCTION AND CURRICULUM 教育語言和課程介紹

Play is an important part in our Nursery. Toddlers engage in dramatic play with themes. Through their imagination, they can learn how to be creative.

In dramatic play, themes reflect their daily life activities and Children take up Various roles in a themed setting and an enriched environment inspired by daily life activities. Toddlers are presented with the opportunity to practice these skills through dramatic play. There is a lot of interaction strengthening social skills.

Toddlers start their day with greet my teacher. As they prepare for play, they engage in English literacy and numeracy, sensory experiences, and play with props.

Toddlers learn daily chores to practice self-care skills, which include self-feeding, toileting, and hand washing.

Reading at an early age begins here. Everyday there is storytelling and nursery rhymes. There is a library equipped with a collection of over 300 books. Cheerful Children enjoy singing and dancing. And that's where they have Music and Movement in the dance studio.

These activities develop the fullest of their physical, cognitive, emotional, and social potentialities. There are monthly celebrations; birthday parties for Children and festivities inviting parents too.





角色扮演是本幼兒院的核心部分, 幼兒參與戲劇主題, 通過幼兒的想像力, 學習如何

以不同主題的戲劇扮演反映幼兒日常生活等活動,孩子在預設的主題及豐富的環境 中,嘗試在日常生活中激發多元化角色。幼兒更透過戲劇扮演機會,當中提供很多的 交流互動,讓幼兒增強社交技巧。

每天的開始先從幼兒與老師問好, 角色扮演的準備, 會融入英語, 數字, 感官體驗及 加入道具等元素進行扮演。

幼兒日常會學習自理能力,包括進食,上廁所及清潔雙手。

幼兒早期階段開始閱讀,每天會進行故事閱讀及童謠歌曲。圖書館內擁有超過300本 以上的書籍。孩子享受歌唱及舞蹈的喜悅,在舞蹈室盡情發揮對音樂與律動的興趣。

琳瑯滿目的活動有助幼兒發展體能、認知、情感及社交素養。每月會舉行慶祝會, 如:幼兒生日會及邀請家長參與節日慶典。









# ADMISSION LEAFLET

招生章程



Fax 傳真: (853) 2837 0227 Website 網址:http://www.stanthonysmacau.com E-mail 電郵: stankn@macau.ctm.net Address 校址: Av. da Praia Grande, No.743, 1-andar, Macau 澳門南灣大馬路743號一樓

Postal Address 郵政信箱: P.O. Box 1881 Macau 澳門郵箱1881

## SCHOOL HOURS 上課時間

Morning Session 上午班 Monday-Friday 星期一至五

(Earliest Drop-Off 送校: 8:40a.m.) (Latest Pick Up 接回: 12:30p.m.)

9:00a.m.-12:00p.m.

Lunch 午飯 Nap 午睡

12:00p.m.-12:30p.m. 12:30p.m.-2:00p.m.

Afternoon Session 下午班 Monday-Friday 星期一至五

2:00p.m.-5:00p.m. (Earliest Drop-Off 送校: 1:30p.m.) (Latest Pick Up 接回: 5:20p.m.)

Whole Day Session 全日班 Monday-Friday 星期一至五

9:00a.m.-5:00p.m. (Earliest Drop-Off 送校: 8:40a.m.) (Latest Pick Up 接回: 5:20p.m.)

Birthday Parties and Festive Celebrations are organized monthly 每月舉辦一次生日會或節日慶祝會

## AGE REQUIREMENT 入學年齡

6 months to 3 years old 6個月至3歲

### CAMPUS VISIT 參觀校舍

Mondays to Fridays 10:00a.m. & 2:30p.m. Please call the Registry or visit website to make appointment Tel: (853) 2832 2088

星期一至五上午十時及下午二時三十分 請致電校務處或網上預約 電話: (853) 2832 2088



FIELD TRIP



